



شركة بوبيان للبتروكيماويات (ش.م.ك.ع)
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

Date: 09/10/2024
Reference: CO/427/HT-YA

التاريخ:
المرجع:

To: Boursa Kuwait Company
Dear Sirs,

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد ...

**Subject: Disclosure of Material Information
related to an associate Company of (BPC) K.P.S.C**

**الموضوع / الإفصاح عن معلومة جوهرية
المتعلقة بشركة زميلة لشركة (بوبيان ب) ش.م.ك.ع**

Pursuant to the provisions of Module 10 "Disclosure & Transparency" of the Executive Regulations of Law No.7/2010 and their amendments, attached is the disclosure of Material Information.

بالإشارة إلى أحكام مواد الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 وتعديلاتهما. مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely yours,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ...

Yousef Al Qassar - يوسف القصار
Investment Manager - مدير الاستثمار

* CC:

CMA - Disclosure Dept.

* نسخة إلى:

السادة / هيئة أسواق المال - إدارة الإفصاح.





شركة بوبيان للبتروكيماويات (ش.م.ك.ع.)
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date: 09/10/2024 التاريخ:

Name of the listed Company: اسم الشركة المدرجة:

Boubyan Petrochemical Co. (BPC) K.P.S.C شركة بوبيان للبتروكيماويات (بوبيان ب) ش.م.ك.ع

Material Information: المعلومة الجوهرية:

With reference to the disclosure issued by Kuwait Foundry Company K.P.S.C. - an associate Co. - today, dated 09/10/2024, regarding the urgent Board of Directors meeting to discuss a non-binding offer concerning the purchase of 100% of the share capital of Foulath Holding company (B.S.C Closed). This offer is conditional upon the completion of due diligence, after which a binding offer will be made at the final price. It is noted that Kuwait Foundry Company owns a 5% stake in the company subject to the offer.

عطفًا على الإفصاح الصادر عن شركة السكب الكويتية ش.م.ك.ع - الشركة الزميلة - اليوم بتاريخ 2024/10/09، بخصوص اجتماع مجلس إدارتها بصفة طارئة لمناقشة عرض غير ملزم بخصوص شراء نسبة قدرها 100% من أسهم رأس مال شركة فولاذ القابضة (شركة مساهمة بحرينية) وهذا العرض مشروط بإتمام عمليات الفحص النافي للجهالة ومن بعدها تقديم عرض ملزم بالسعر النهائي، علما بأن نسبة ملكية شركة السكب الكويتية 5% من الشركة محل العرض.

Significant Effect on the financial position of (BPC):

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:

It can't be determined for time being.

لا يمكن تحديده في الوقت الحالي.

Yousef Al Qassar - يوسف القصار
Investment Manager - مدير الاستثمار

